
ARUM
design — Achirivolto

ARUM is an iconic armchair designed for a transversal use in a wide 
diversity of contexts. A unique armchair that stands out by its elegant 

curves, lightness and welcoming comfort. The embracing backrest 
is pleasant to the touch, flowing and ergonomic while the seat has a 

smooth shape as a river stone. The structure is made of steel and the seat 
and backrest are made of polypropylene. ARUM armchairs are available 
in a wide selection of colours that allow broad customization possibilities 

and facilitate its integration in diverse environments and spaces.

ARUM est un fauteuil emblématique conçu pour une utilisation 
transversale dans une grande variété de contextes. Un fauteuil 

unique qui se distingue par ses courbes élégantes, sa légèreté et 
son confort. Le dossier enveloppant est agréable au toucher, fluide 
et ergonomique, tandis que le siège a des formes lisses comme une 
pierre de rivière. La structure est en acier et l’assise et le dossier sont 

en polypropylène. Les fauteuils ARUM sont disponibles dans une 
large sélection de couleurs qui permettent de nombreuses possibilités 

de personnalisation et facilitent leur intégration dans divers 
environnements et espaces.
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Overview / Collection

Removable seat cushion
Assise tapissée amovible

Optionals / Options

Armchair
Fauteuil

Armchair with upholstered seat
Fauteuil avec assise tapissée

Plastic Colours / Couleurs en plastique

P70 O25 Y62M82M56

B40V16 W01

B00

B44 B36V74

M38

G42
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